
1 

 

GREVERUD MENIGHETSRÅD 2011-2015 

Protokoll 1 Årsmøte 

15.3.15 i menighetssalen  

Tilstede: Eigil Samset, Hans Petter Herland, Alexander Ødegård, Sara Neumann Habberstad, Kari 

Matikainen, Anders R. Johansen, Gro Næss Magnus, Helge Magnus, Merete Storli Tveit, Marit 

Jørgensen, Marit Long, Inger-Lise Håland, Lillan  

Sekretær for årsmøtet: Marianne V. Henriksen  

 

Sak 1/15: Godkjenne innkalling og dagsorden 

Innkallingen ble sendt pr. e-post til MR og digitalt (FB og kirkens nettside). 

Ikke alle hadde fått med seg innkallingen og derav kom ønsker om forbedring 

av dette til neste år. 

Vedtak: Godkjent under forbehold om forbedring til neste årsmøte. 

Sak 2/15:  Underskriving av protokoll for møtet i dag. 

  Marit Long og Alexander Ødegård. 

Sak 3/15: Hovedtema: Diakoni. Trenger vi diakoni i Greverud? 

 Soknediakon Ingunn T. Ileby og ungdomsdiakon Marit Long var invitert for å 

ta opp temaet diakoni. Ingunn innledet med å fortelle om hva diakoni er. 

Diakoni er, ifølge Ingunn, å være og å gjøre. Man skal tenke på hvem som er 

min neste, og at man står til tjeneste for skaperverket og Gud. Ingunn 

presenterte diakoniens fire pilarer; 1. Nestekjærlighet. 2. Inkluderende 

skaperverk. 3. Vern om skaperverket. 4. Kamp for rettferdighet.  

 Marit Long inndelte deltakerne i 4 grupper. Man fikk i oppgave å skrive forslag 

til diakonale tiltak basert på de fire pilarene og hva en tror det er behov for i 

Greverud. Tiltakene gis videre til Greverud menighetsråd. 

Sak 4/15: Menighetsrådets rapport v/MR-leder Eigil Samset.  

 Eigil gikk over hovedtrekkene til arbeidet i kirken og opplyste at nærmere 

informasjon om kirkens arbeid i 2014 kan leses i årsrapporten som ligger på 

kirkens nettside. Barnearbeidet: K-dag og Lys Våken hadde god oppmøte i 

2014. Sloraleir hadde dårlig oppmøte fra Greverud. Babysangkurs går bra. 

Godt oppmøte i 2014.  

Ungdom: KRIK har ungdomsarbeiderne Joakim og Camilla. Dette er blitt et 

veldig populært tiltak blant ungdom i Greverud.  
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Alt i alt har Greverud mange gode arrangement av bra kvalitet gjennom året. 

Eigil belyste at det fortsatt er et stort behov for flere frivillige.  

Sak 5/15: Årsstatistikk v/sokneprest Anders R. Johansen. 

 Anders informerer at det har aldri vært så mange personer på gudstjenestene 

som det har vært i 2014.  

En av de største utfordringene er at dåpstallene har gått dramatisk ned. Jobber 

bevisst med å endre dette. Ufarliggjøre det å bli dåp.  

TREXL har tidligere hatt lavt ant. deltakere. Derimot hadde TREXL i 2014 

over 90 påmeldte, derav 85 som deltok og hvor 65 gjennomførte. Endring kom 

da TREXL ble flyttet fra Sofiemyr.  

Voksenutvalget har flere deltakere enn tidligere, mens formiddagstreff har få 

deltakere. Sangandaktene på sykehjemmene går veldig bra. Sist var det 32 

oppmøtte.  

Sak 6/15:  Regnskap og budsjett 2014 v/Eigil Samset  

Givertjenesten økte betraktelig i 2014. Noe av grunnen til dette var ekstra 

inntekter som følger av salg av salmebok. Inntekten fra givertjenesten gjør at 

man kan gjøre langsiktig planlegging som f.eks. ansettelsesforhold.  

Offer: Eksterne mottakere i 2014: Mottok 27 000,- (+ 34 000,- da julaften ikke 

ble tatt med i regnskapet for 2014).   

Misjonsprosjekt: HimalPartner og Det Norske Misjonsprosjekt i Blånildalen 

mottok tilsammen 34 000 kr i 2014. 

Utgifter: Største utgift er hovedsakelig lønn til barnekoordinator og 

ungdomsarbeiderne. 

Overskudd for 2014: 6166,- 

Budsjettet for 2015 er ganske likt som 2014. Eneste endring er at det er en liten 

økning i ungdomsarbeidet.  

 

Greverud kirke får tilskudd på kr. 300 000,- til lydanlegg. Det er opprettet en 

gruppe for å håndtere dette.  

 

 I år er det kirkevalg og da valg av nytt menighetsråd.    

Sak 7/15 Annet 

Kari kom med spørsmål om hvordan Menighetsweekend hadde gått.  

Eigil: Det ble et lite overskudd. Det er ikke planlagt menighetsweekend i 2015.  
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Spørsmål om å ha det annen hvert år. 

 


